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Készült  :    Vajszló Nagyközség Önkormányzata képviselőtestületének 2013. július 22-én 1700 

órakor megtartott rendkívüli nyilvános üléséről.
Az ülés helye: Művelődési ház tanácsterme Vajszló

Jelen     vannak:     Horváth István polgármester
Gut Antal Attila alpolgármester   
Tamási István képviselő
Uri Gergely képviselő

Meghívott:
Tóth Boglárka aljegyző

Horváth     István     polgármester:     Tisztelettel köszönti a rendkívüli nyilvános testületi ülésen 
megjelent képviselőket, aljegyzőt.
Megállapítja, hogy az ülés összehívása szabályszerűen történt, a képviselők 3 fő kivételével 
megjelentek, az ülés határozatképes, azt megnyitja. Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Tamási 
István és Uri Gergely képviselőket.
Tájékoztatja a képviselőket, hogy az ülésről hangfelvétel készül. Tájékoztatja a megjelenteket, 
hogy Dr. Kiss Mónika jelezte távolmaradását, szabadságot kért a mai napra, így helyette Tóth 
Boglárka aljegyző van jelen az ülésen.

Ismerteti a napirendi pontokat, megkérdezi van-e kiegészítés, módosító javaslat.

Módosító javaslat, kiegészítés nem volt, a polgármester szavazásra bocsátotta a rendkívüli 
nyilvános ülés napirendi pontjait.

Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 4 fő igen szavazattal –  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta:           

             Vajszló Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének
            164/2013. (VII. 22. sz.) önkormányzati határozata

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete
a rendkívüli nyilvános testületi ülés módosított napirendi pontjait, 
és a jegyzőkönyv-hitelesítőkre tett javaslatot elfogadta.

Napirend: 
1.) A Sellyei Kistérségi Többcélú Társulás Társulási Megállapodás módosításának

ismételt megtárgyalása
Előadó:     Horváth István polgármester

2.) Egyebek
1



Ezt követően a rendkívüli nyilvános ülés rátér a napirendi pont érdemi tárgyalására.

1.)     Napirendi     pont  
A Sellyei Kistérségi Többcélú Társulás Társulási Megállapodás módosításának ismételt 
megtárgyalása

Előadó:     Horváth István polgármester

Horváth     István     polgármester:     Az előző testületi ülésen a képviselőtestület hozott egy 
korrekt, jogos döntést, a kiküldött előterjesztés határozati javaslatai közül egy 3. változatot 
fogadott el, mely szerint nem egy település egy szavazat, hanem lakosságszám arányos 
szavazati arányt fogadtunk el. Három olyan település van, aki ezt nem fogadta el.
A következő helyzet állt elő. A kistérségi fenntartó intézményeknél megszűnt az állami 
normatíva támogatása.
A Kistérség elnöke megkereste a két polgármestert, szerette volna, ha megváltoztatják 
döntésüket. Hegyszentmárton polgármesterével személyesen beszéltem, ők sem hajlandóak 
megváltoztatni a határozatukat.
Még egyszer át kell gondolni a döntést. Tegyük működőképessé az intézményrendszert. A 
jelenlegi szabályokkal nem lehet mit csinálni.

Tamási     István     képviselő:      Ha mi ragaszkodunk az előző testületi ülésen hozott 
határozatunkhoz, mi történik?

Horváth     István     polgármester:     Nem kapják a normatívát, nekünk kell odatenni a pénzt.

Tóth     Boglárka     aljegyző:     Kötelezettség elmulasztására felhívást kapunk a Baranya Megyei 
Kormányhivataltól, ha nem hozunk döntést. A társulás működése nem biztosított. Visszaáll az 
egy település, egy szavazat.

Horváth     István     polgármester:     A Kistérség döntését meg változtathatja a Kormányhivatal.

Tamási     István     képviselő:     Hátrány ne érjen bennünket, ha a döntésünkhöz ragaszkodunk. A 
Vajszlói Önkormányzat hátrányt szenved-e, ha a Kormányhivatalhoz fordul a Társulás.

Tóth     Boglárka     aljegyző:     Közigazgatási bírságot alkalmazhatnak az Önkormányzat ellen, ha 
a határozathozatali kötelezettségünket nem teljesítjük.

Tamási     István     képviselő:     Tehát ha nem változtatjuk meg döntésünket, megbírságolhatják az 
Önkormányzatot.

Tóth     Boglárka     aljegyző:     A Társulás törvényes működését biztosítani kell, bírósághoz 
fordulhat a Kormányhivatal, ha nem hozunk döntést. Ha fenntartja a testület az előző testületi 
ülésen hozott határozatot, akkor ez a veszély már nem áll fenn, ugyanis az nem minősül 
határozathozatali kötelezettség elmulasztásnak.

Horváth     István     polgármester:     A Kistérségnek határozatképesnek kell lenni.

Tóth     Boglárka     aljegyző:     Az óvoda van csak a Kistérség fenntartásában. 
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Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     A lényeg: bennünket kár ne érjen.

Tóth     Boglárka     aljegyző:     Van-e olyan terület, ahol a lakosságszám arányos szavazat 
érvényesülne az óvodán kívül.

Tamási     István     képviselő:     Remélem minél előbb meg fog bukni a társulási rendszer.

Uri     Gergely     képviselő:     Amikor még az iskola is a társuláshoz tartozott, akkor is voltak 
fenyegetőzések, hogy a pedagógusok nem kapnak fizetést, de ez a rendszer sokkal rosszabb.

Horváth     István     polgármester:     Ez miatt került sor a mai rendkívüli testületi ülés 
összehívására.

Tóth     Boglárka     aljegyző:     Azt kell átgondolni, lehet-e máshol is érvényesíteni a lakosságszám 
arányos szavazatot az óvodán kívül.

Tamási     István     képviselő:     Ha kárunk nem származik, legyen egy település egy szavazat. Ami 
zavaró körülmény: ugyanolyan szavazati joga van egy 150 fős településnek, mint egy 2000 
fős településnek.
Ki tesz többet a nagy kalapba?

Tóth     Boglárka:     A normatíván felüli hozzájárulás mértékét gyermeklétszámra osztják le.

Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     A Kormányhivatallal kell felvenni a kapcsolatot.

Horváth     István     polgármester:     Működni kell az intézménynek, át kell nézni, hogy működik, 
legyen határozatképes a Kistérségi Társulási ülés.

Tóth     Boglárka     aljegyző:     A megállapodás módosításában mégis szerepel, hogy a vétójogot 
hatályon kívül helyezték.

Horváth     István     polgármester:     Mivel a vétójog megszűnik, csak a lakosságszám arányos 
szavazatot fogadjuk el.

Tamási     István     képviselő:     Milyen jogszabály, törvény mondja ki, hogy törvénysértő a 
vétójog?

Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     Úgy szavazzon mindenki, ahogy jónak látja.

Tóth     Boglárka     aljegyző:     Az új Mötv.-re hivatkoznak az előterjesztésben, a társulási 
megállapodás felülvizsgálata vonatkozásában.

Horváth     István     polgármester:     Vajszló is hozhatna létre társulást, kivenni a Kistérség 
fenntartásából az óvodát.
Össze kell fogni a kistelepülések polgármestereivel, mellénk kell állítani.

Szavaznunk kell, mivel Vajszló vétójoga megszűnt, így ragaszkodunk az előző testületi 
ülésen meghozott határozatunkhoz, a létszámarányos szavazáshoz. 
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Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 4 fő igen szavazattal –  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta:           

             Vajszló Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének
            165/2013. (VII. 22. sz.) önkormányzati határozata

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete
úgy határozott, hogy a 2013. július 17-én hozott 161/2013. (VII. 17.)
határozatát helybenhagyja, megerősíti.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

2.)     Napirendi     pont  
Egyebek

Horváth     István     polgármester:     Kértem árajánlatot a sportpályán lévő fatuskók kiszedésére.

Uri     Gergely     képviselő:     Úgy tudom, hogy van olyan cég, akik a helyszínen ledarálnák a 
földig.
Javaslom, hogy alpolgármester urat bízzuk meg, érdeklődjön utána, kérdezzen rá, vállalják-e 
jöjjenek ki a helyszínre, nézzék meg.

Horváth     István     polgármester:     Jegyzőasszony már az előző testületi ülésen is jelezte a 
Vajszlói KFT. és az Önkormányzat között pénzügyi elszámolást. Csak működésre adhatunk át 
pénzeszközt a KFT-nek, a kifizetés pedig csak számla ellenében történhet.
Nem tudom, hogy áll a közmunka program, nem kapok információt, a visszalévő feladatokról 
sem.
Amennyiben ez a jövőben sem változik, akkor vagy új pénzügyesre lesz szükség, vagy egy új 
választásra. Amennyiben komoly lépésre kerülne sor, kérem a képviselőtestület támogatását.

Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     Érvényesíteni kell az akaratodat, mint vezető, te vagy a 
polgármester, Mónika a jegyző.

Gut     Antal     alpolgármester:     Tájékoztatom a képviselőtestületet, hogy a KFT-nél lévő gépek, 
berendezések tekintetében intézkedtem, nem adjuk bérbe senkinek. Nem tehetünk kivételt, 
kinek adjuk oda, kinek nem így senki nem veheti bérbe.

Horváth     István     polgármester:     A betonkeverő gépet bérbe lehetne adni, kiszámítani az 
órabért, Áfával együtt.

Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     Kizárólag vajszlói lakosoknak, amennyiben az 
Önkormányzatnak, KFT-nek nincs szüksége rá.

Tamási     István     képviselő:     Annak idején bérbe adtuk a sörpadokat is. Akár a traktort is bérbe 
adhatnák, feltételekkel.

Horváth     István     polgármester:     Bérbe adjuk a betonkeverőt, a kezelővel együtt.
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Uri     Gergely     képviselő:     A KFT ügyvezetője készítsen egy írásos előterjesztést megjelölve a 
tarifát, áfát.
A közmunka pályázathoz visszatérve, nem tudjuk milyen munkálatok szerepelnek, ezt is meg 
kellene nézni.

Tamási     István     képviselő:     A következő testületi ülésre: kérjük a közmunka beszámolót, a 
keretből mennyi van még vissza, hogy áll a közmunka pályázat, mit végeztek el eddig, milyen 
anyag, és mennyi maradt.

Horváth     István     polgármester:     Visszatérve a pénzügyes ügyintézőre: a képviselőtestület 
megbízott, hogy a volt közmunka irányító: Józsa Rita közmunka beszámolóit nézzem át, 
vizsgáljuk felül. Kértem az anyagot, azt a választ kaptam, hogy a Rendőrség elvitte Józsa Rita 
papírjait is.

Vajszlói Napok: A szervező bizottságot újra össze fogom hívni, az első nap programjai 
megvannak. Megnyitó 16 órakor, állófogadás, orgona hangverseny, operett előadás a 
Művelődési házban.

Van-e hozzászólás, kiegészítés az egyebek napirendi ponton belül?

Horváth     István     polgármester   Megállapította, hogy a rendkívüli nyilvános testületi ülés a 
napirendi pontot megtárgyalta, a szükséges határozatot meghozta, a jelenlévők munkáját 
megköszönte, a rendkívüli nyilvános testületi ülést 19,00 órakor bezárta. 

k.m.f.

Horváth István   Dr. Kiss Mónika 

polgármester                                        jegyző

Tamási István Uri Gergely 

képviselő    képviselő

        jegyzőkönyv-hitelesítő                               jegyzőkönyv-hitelesítő 
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